
 

 

ZAPISNIK 

 

sa 4. sjednice Turističkog vijeća Turističke zajednice Grada Pule održane u utorak, 

10.07.2018. godine u prostoru TZ Pule, Forum 3, s početkom u 9,00 sati. 

 

 

Prisutni članovi Turističkog vijeća: Igor Škatar, Mladen Širola, Milan Vlaisavljević, Milena 

Perković, Branko Lukić, Boris Žgomba, Andi Vitasović te predsjednik Boris Miletić.  

 

Opravdano odsutni član Vijeća: Reli Slonim. 

 

Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i djelatnica Marinela Kolić. 

 

Predsjednik Boris Miletić pozdravlja prisutne i utvrđuje da je prisutan dovoljan broj članova 

za njezino održavanje i donošenje pravovaljanih odluka.  

 

Predsjednik za sjednicu predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice Turističkog vijeća, 

2. Izvještaj ostvarenja aktivnosti za period od 01.01. do 30.06.2018. godine, 

3. Uredba o utvrđivanju visine boravišne za 2019. godinu, 

4. Zahtjevi, 

5. Razno. 

 

Predloženi Dnevni red sjednice usvojen jednoglasno. 

 

Ad 1) 

Zapisnik sa 3. sjednice Turističkog vijeća usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu. 

 

Ad 2)  

Direktorica je ukratko iznijela podatke iz Izvještaja ostvarenja aktivnosti za period od 01.01. 

do 30.06.2018. godine. Istaknula je da su u prvih 6. mjeseci postignuti jako dobri rezultati, 

6.mjesec bio je 2% slabiji u odnosu na lipanj prošle godine zbog lanjskih praznika koji su bili 

u 6.mjesecu, dok je ovaj svibanj nadmašio svibanj prethodne godine zbog rasporeda praznika.  

U šest mjeseci ostvareno je više noćenja i više dolazaka, a time ali i povećanjem obveze 

boravišne pristojbe, i više boravišne prsitojbe, i planira se da budemo u skladu sa procjenom 

za ovu godinu. 

Aktivnosti su provedene sve prema planu, radilo se intenzivnije na promociji, pripremali su se 

projekti i dio projekata je i realiziran kao npr Karneval, Dani antike, trgovinska akcija Love 

shopping, eko akcije. Svi tiskani materijali su realizirani i distribuirani prema planu.  

U Izvještaju su u tabeli prikazane manifestacije za koje su sredstva dodijeljena izvan plana.  

 

Izvještaj je usvojen jednoglasno u predloženom tekstu. 

 

 

Ad 3)  

Direktorica je upoznala članove vijeća sa Uredbom o utvrđivanju visine boravišne pristojbe za 

2019. godinu, prema kojoj se visina boravišne pristojbe povećava svima osim kampovima i 

nautičarima. Privatnom smještaju se povećava za 15% a ostalima za 25%.  



Gosp. Boris Žgomba uključio se je u raspravu i rekao da je Uredba povučena, barem je 

Ministar turizma rekao da hoće, te da se očekuje krajem godine novi Zakon koji će uključiti i 

visinu boravišne pristojbe za 2019. godinu.  

Direktorica je dala informaciju da ako dođe do predviđenog povećanja onda će se to 

konkretno odraziti na TZ Pula na način da se povećaju prihodi za 1.000.000 kn, od čega će se 

prema Zakonu Gradu Pula transferirati 300.000 kn.  

 

Sačekati će se razvoj događanja pa će se shodno tome i djelovati. 

 

 

Ad 4) 

Nakon pojedinačnog razmatranja prihvaćeni su sljedeći zahtjevi: 

 

a) 

Udruga Metamedij za organizaciju festivala Media Mediterranea 20 koji će se održati 17. i 18. 

kolovoza 2018. godine u Titovom parku podržati će se sa 5.000 kn.  

 

b)  

Udruga za poticanje poduzetništva i zapošljavanje mladih ljudi START-UP za organizaciju 

projekta Istrian Tourism Competition 2018. podržati će se sa 3.000 kn. 

 

c)  

Mjesnom odboru Veli Vrh za obilježavanje dana MO Veli Vrh koji je održan 7.7. u širem 

obimu odobreno je 2.000 kuna.  

 

d)  

Koncert Jednog ljeta u Puli u organizaciji Daniela Sponze na kojem su 20.lipnja nastupili 

Mila Elegović i Bruno Krajcar podržati će se sa 7.500 kn. 

 

e) 

Vesni Nežić-Ružić za novu pjesmu i singl pod nazivom O našoj Istri smo pričali odobreno je 

3.000 kn. 

 

f) 

Incognito agency d.o.o. za festival Open Season Fest koji je održan 22. i 23.lipnja, te 06. i 07. 

srpnja u Povijesnom i pomorskom muzeju Istre na Kaštelu odobreno je 5.000 kn. 

 

g) 

Koturaljkaškom klubu Uljanik za organizaciju Amfore 2018. koja je održana 29. i 30.lipnja 

odobreno je 3.000 kn. 

 

 

h) IP Medii za manifestaciju Musikantenstadl ORF koja se je održala u pulskoj Areni prije 3 

godine odobreno je 160.000 kn za pokrivanje duga Arheološkog muzeja Istre.  

 

 

i)  

Klubu Srba Istarske županije za organizaciju izložbe fotografija Milene Dravić u sklopu Pula 

film festivala (12.-25.7.2018.) odobreno je 5.000 kn. 

 

 



j) Program Balet „The Great Gatsby“ u organizaciji Premium Events d.o.o., program Urban 

Summer Beatz u organizaciji udruge United, te odlazak Gorana Modrušana (Sportsko 

rekreativna udruga Infinitus) na utrku Golden ring ultra trail 2018. nisu financijski podržani.   

 

Ad 5) 

a) Direktorica je prisutne informirala o prvim koracima organizacije Gladiators Pula 

Marathona (organizator maratona je g. Vladimir Miholjević, tj. tvrtka Top sport Events d.o.o.) 

koji bi se trebao održati 2021. godine.  

 

b) Direktorica je dala vijeću na usvajanje Izmjenu pravilnika o zaštiti i obradi arhivskog i 

registraturnog gradiva Turističke zajednice grada Pule u kojem je osnovna izmjena ta da su 

zaduženi radnici po novom pravilniku Matea Faraguna Kostešić i Marinela Kolić, te da za 

spise sa oznakama koje sadrže određene stupnjeve tajnosti prima i skrbi o njima odgovorna i 

ovlaštena osoba Matea Faraguna Kostešić.  

 

Izmjena Pravilnika o zaštiti i obradi arhivskog i registraturnog gradiva Turističke zajednice 

grada Pule jednoglasno je usvojena u predloženom tekstu.  

 

c) Direktorica je prisutne upoznala sa informacijom da TZ Pula ima pravo na 3 člana u 

Skupštinu Turističke zajednice Istarske županije, a ne 2 kao do sada, te je odlučeno da će se 

novi član delegirati u Skupštinu Turističke zajednice Istarske županije u prosincu kada bude 

održana Skupština Turističke zajednice grada Pule.  

 

d) Projket Verudela Art Park kako je istaknula direktorica dovršiti će se do rujna, te će 

njegovo otvaranje biti planirano ili krajem rujna ili sredinom listopada.  

 

e) G. Boris Žgomba predložio je da se slijedeće Vijeće Turističke zajednice grada Pule održi u 

novim prostorima Unilinea.  

 

 

 

 

Sjednica je završena u 9,45 sati. 

 

 

 

 

Zapisničar: Marinela Kolić     Predsjedik: Boris Miletić 


